
 

Motion av Peter Wallmark (SD) om att utvärdera det brottspreventiva arbetet som 
Stockholms stad bedrivit

Stockholms stad har i flera decennier bedrivit ett dyrt och omfattande brottspreventivt arbete för att 
förhindra att fler personer dras in i kriminalitet. Paradoxalt nog förefaller utvecklingen gå i motsatt 
riktning; brottsligheten blir grövre och kriminaliteten sjunker ner i åldrarna.
 
Sverigedemokraterna ser det därför som nödvändigt att utvärdera det brottspreventiva arbetet som har 
bedrivits, och idag bedrivs av Stockholms stad, för att se vilka lösningar som varit effektiva och vilka 
som varit det motsatta. Genom att skapa förståelse varför kriminaliteten frodas trots dyra åtgärder kan 
Stockholms stad vidta åtgärder som förbättrar situationen.
 
Vi Sverigedemokrater anser det vara av största vikt att de medel som staden varje år fördelar mellan 
olika verksamheter både är ändamålsenliga och kostnadseffektiva. 
 
Den alltmer påtagliga kriminaliteten i Stockholm har orsakat många medborgare oro för deras egen, 
deras familjer och i synnerhet deras barns, säkerhet. Att Stockholms stad bedriver ett effektivt 
brottspreventivt arbete är en grundsten för att förändra den pågående utvecklingen. Ständig och 
adekvat inhämtning och utvärdering av information är en förutsättning.
 
Jag föreslår att kommunfullmäktige beslutar
Att: berörda förvaltningar utvärderar det preventiva arbetet som hittills bedrivits.
 
 
Stockholm den 19 januari 2020
 


